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Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 1. zasedání 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec  konané dne 13. 3. 2017 v 17:00hod. 

jednací sál budovy, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Jan Bareš, Mgr Eva Bočková, Pavel Čejka, Ing. Zbyněk Čermák, Mgr. Vratislav Dočkal, Ivan Dramlitsch, 

M.A., František Dvořák, MBA, Ing. Aleš Jiroutek, Petr Kotora, MBA, Josef Kozel, Mgr. Petr Kuneš, Tereza 
Machová, PharmDr, Mgr. Stanislav Mráz, Jiří Pošík, Michal Pošík, Jan Řehák, Mgr. Alena Stránská, Ing. 
Jaroslav Ulrich, Otakar Volejník, Mgr. Marek Výborný  

Omluveni: Ing. Zdenka Sedláčková  

Ověřovatelé: Pavel Čejka, , Ing. Zbyněk Čermák,   

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni: Mgr. Alena Novotná, předsedkyně osadního výboru pro Konopáč, Roman Charvát, velitel Městské policie 
HM   

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné a zahájil 1. veřejné jednání Zastupitelstva města Heřmanův Městec v kalendářním roce 
2017, a to v souladu s plánem jednání pro rok 2017. Pan starosta dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zastupitelů jednání zastupitelstva je v počtu 16 členů usnášeníschopné. Omluvena je Ing. Zdenka Sedláčková. Členové 
zastupitelstva František Dvořák, MBA, Mgr. Marek Výborný, Petr Kotora, MBA a Ing. Jaroslav Ulrich se omluvili,  s tím že se 
dostaví v průběhu jednání. Pan starosta dále informoval, že „Oznámení o zasedání zastupitelstva“ bylo zveřejněno na 
úřední desce fyzické a elektronické, na výlepových plochách města a od pátku 3.3.2017 do pondělí 13.3.2017 bylo hlášeno 
v městském rozhlasu. Zastupitelé obdrželi materiály k jednání elektronicky dne 3.3.2017 prostřednictvím programu TED. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva o činnosti Rady města 

4. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

5. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

6. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

7. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

8. Zpráva o činnosti Městské policie 

9. Obecně závazná vyhláška - noční klid 

10. Odprodej pozemku p.č. 1754/7 

10.1 Odprodej pozemků p.č. 582/15 a st. 2362 

10.2 Odprodej části pozemku p.č. 2185/3 

10.3 Odprodej části pozemku p.č. 2381 
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Bod Věc 

11. Odkup pozemků - fotbalový stadion 

12. Cenová mapa pozemků města 

13. Půjčky z Fondu rozvoje bydlení 

14. Okresní soud v Chrudimi - návrh na funkci přísedící 

15. VH Vodovody a kanalizace Chrudim a.s. - volba delegáta VH 

16. Plán odpadového hospodářství 2017 - 2021 

17. Hospodaření města 2016 

18. Rozpočtové opatření ZM/2017/01 

19. Dotační programy města 2017 

20. Diskuze 

21. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta v souladu s Jednacím řádem zastupitelstva města určil zapisovatelku zápisu Ing. Ivanu Jankovskou, 
tajemnici MěÚ. Dále navrhl ověřovatele zápisu p. Pavla Čejku a Ing. Zbyňka Čermáka. Zastupitelé tento návrh 
jednomyslně schválili. (16) 
 
Dále přednesl informaci o zápisu z minulého jednání zastupitelstva města, které proběhlo dne 12.12.2016. Jeho 
ověřovateli byli Mgr. Eva Bočková a pan Ivan Dramlitsch, M.A. Zápis byl řádně ověřen a nebyly proti němu vzneseny 
žádné námitky. Zápis z tohoto jednání byl v termínu vyvěšen na fyzické a elektronické úřední desce městského úřadu 
a zároveň je umístěn v archivu na webových stránkách města.   
 
Na jednání se opožděně dostavil se p. Kotora, MBA, počet přítomných zastupitelů stoupl na 17. 
 
Následně pan starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání zastupitelstva. Nikdo ze zastupitelů 
neprojevil zájem o doplnění programu jednání. Navržený program jednání byl zastupiteli jednomyslně schválen. (17) 

Usnesení č. Z/2017/001 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

že zapisovatelem jednání byla určena: Ing. Ivana Jankovská 

I I .   s c h v a l u j e  

ověřovatele zápisu: Pavla Čejku, Ing. Zbyňka Čermáka 

Přijato, pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Kontrola usnesení 

Předkladatel: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
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Pan starosta předložil kontrolu usnesení, jejichž termín splnění byl v intervalu od 12.12.2016 do 13.3.2017. 
Konstatoval, že všechna usnesení byla splněna, způsob splnění je uveden v podkladových materiálech, které měli 
zastupitelé k dispozici. 

Usnesení č. Z/2017/002 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a její plnění 

 

3.  Zpráva o činnosti Rady města 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o činnosti rady města, a to za období od 26.11.2016 do 22.2.2017. Doplnil, že zápisy z 
jednání Rady města včetně přijatých usnesení jsou zveřejňovány v předepsaných termínech na úřední desce 
elektronické a fyzické. Zároveň jsou archivovány na webových stránkách města. Usnesení jsou rovněž zveřejňována v 
měsíčníku Leknín. 
 
Rada města zasedala v období od 26.11.2016 do 22.2.2017 celkem 4x. Účast radních na jednotlivých jednáních byla 
dle slov pana starosty téměř 100 %. Z pracovních důvodů byl v jednom případě z jednání omluven pan František 
Dvořák, MBA. 
 
Na jednání rady města dne 8.2.2017 byl pozván velitel Městské policie Heřmanův Městec pan Roman Charvát, který 
podal  zprávu o činnosti policie od posledního zasedání zastupitelstva města. 
 
Pan starosta dále informoval přítomné o tom, že rada města na 1.pololetí roku 2017 stanovila harmonogram 
zasedání, který přijala usnesením dne 14.12.2016 včetně harmonogramu jednání zastupitelstva města. 

Usnesení č. Z/2017/003 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Rady města za období 26.11.2016 - 22.2.2017. 

 

4.  Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Předkladatel: Petr Kotora, MBA, předseda finančního výboru 
 
Předseda Finančního výboru p. Petr Kotora, MBA přednesl zprávu o činnosti výboru, především informoval o 
rozdělení naplánovaných kontrol mezi členy výboru a vyjádřil souhlas výboru s navrhovaným rozpočtovým 
opatřením ZM/2017/01. 

Usnesení č. Z/2017/004 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti FV ZM Heřmanův Městec za období  od 12. 12. 2016 do 14. 2. 2017 
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5.  Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

Předkladatel: Ing. Zdenka Sedláčková, předsedkyně kontrolního výboru 
 
Paní předsedkyně Kontrolního výboru Ing. Sedláčková se z jednání omluvila, zprávu přednesl člen kontrolního výboru 
p. Jan Řehák. Zpráva o činnosti zmínila především specifikaci odsouhlaseného plánu kontrol. Bylo požádáno o 
rozšíření plánu činnosti, který byl schválen na posledním zasedání ZM dne 12.12.2016 o kontrolu dodržování 
náležitostí při prodeji nemovitého majetku a při prodeji a likvidaci movitého majetku. 

Usnesení č. Z/2017/005 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti KV ZM Heřmanův Městec za období od 24.11.2016 do 28.2.2017. 

 

I I .   s c h v a l u j e  

rozšíření schváleného plánu činnosti KV pro rok 2017 o kontrolu dodržování náležitostí při prodeji nemovitého 
majetku a při prodeji a likvidaci movitého majetku. 

Přijato, pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

Předkladatel: Mgr. Alena Novotná, předsedkyně osadního výboru pro Konopáč 
 
Paní předsedkyně Osadního výboru pro Konopáč p. Mgr. Alena Novotná předložila zprávu o činnosti výboru za 
období od 23.11.2016. Hlavním tématem jednání bylo hodnocení činnosti výboru - splněné a nesplněné úkoly, 
představení architektonické studie Konopáče (za účasti starosty,  místostarosty a architekta města), dovybavení 
multifunkčního hřiště.  Obšírněji informovala o problematice autobusového spojení na Konopáč, kdy díky přerušení 
jízdy a přestupu na jinou linku v Heřmanově Městci musí občan (pokud platí hotově), platit další jízdenku, jejíž 
minimální hodnota je dle tarifu 10,- Kč a jde de facto  o "duplicitní" platbu. V případě platby kartou IREDO se již 
přestup neplatí. Na  vystoupení reagoval pan  místostarosta s tím, že probíhají jednání na odboru dopravy KÚ pro 
Pardubický kraj. 
 
V průběhu jednání se dostavil Fr. Dvořák, MBA., počet přítomných zastupitelů stoupl na 18. 

Usnesení č. Z/2017/006 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti OV pro Konopáč za období od 23.11.2016 do 14.1.2017. 

 

7.  Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

Předkladatel: Lucie Aišmanová, předsedkyně osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 
 
Paní předsedkyně Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín p. Lucie Aišmanová se omluvila, předložila písemně 
zprávu o činnosti výboru za období 1. čtvrtletí 2017, kterou tlumočil pan starosta. Hlavním tématem jednání výboru 
byly chodníky, kácení stromů a rekonstrukce a půdní vestavba Obecního domu, úpravy návsi a pomníku. 

Usnesení č. Z/2017/007 
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Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti OV pro Chotěnice a Radlín za období 1. čtvrtletí 2017 

 

8.  Zpráva o činnosti Městské policie 

Předkladatel: Roman Charvát, velitel Městské policie HM 
 
Velitel Městské policie Heřmanův Městec p. Roman Charvát předložil zprávu o činnosti Městské policie za období od 
25.11.2016 do 28.2.2017. Upozornil na parkování na stáních pro invalidy, na průjezdy pěší zónou, porušování zákazu 
vjezdu na zkratku mezi Heřmanovým Městcem a Konopáčem. Strážníci byli ve službě 24.12.2016 (půlnoční mše), o 
Silvestru, mapovali a dohlíželi na koncert skupiny ORTEL,  poskytli  spolupráci u Tříkrálové sbírky, spolupracují s 
Policií ČR. V několika případech poskytli pomoc záchranné službě, v jednom případě zahájili resuscitaci ještě před 
příjezdem záchranné služby. V rámci prevence proběhla beseda na  Základní škole praktické. 
 
Pan Mgr. Kuneš se dotázal jak je to s radarem na měření rychlosti, velitel odpověděl, že je  v parlamentu připravena  
novela zákona o obecní policii a zřejmě se kompetence MP při měření rychlosti omezí jen na území obce, která MP 
zřídila. S nákupem radaru se čeká až na schválení novely. Pan Gróf souhlasil s pokutováním cyklistů za jízdu na 
chodníku a navrhl  v Čáslavské ulici udělat stezku pro cyklisty, neboť jízda po ulici je tam nebezpečná. 

Usnesení č. Z/2017/008 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Městské policie Heřmanův Městec za období od 25.11.2016 do 28.2.2017 

 

9.  Obecně závazná vyhláška - noční klid 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Před projednáváním tohoto bodu se dostavil Mgr. Výborný - počet přítomných zastupitelů stoupl na 19. 
Pan starosta předložil návrh na úpravu znění obecně závazné vyhlášky o nočním klidu, navrhl rozšíření v části výjimek 
o akce Pivní festival a H-Cup. Na dotaz Mgr. Novotné upřesnil pan starosta, že Konopáč  s tradičními akcemi již byl v 
původním znění. Na dotaz Mgr. Stránské pan starosta sdělil, že plesy jsou v uzavřených prostorách, tudíž se na ně 
tato vyhláška nevztahuje, má účinnost jen pro venkovní prostory., 

Usnesení č. Z/2017/009 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   v y d á v á  

Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017, o nočním klidu 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Odprodej pozemku p.č. 1754/7 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
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Pan starosta předložil žádost manželů Plačkových o odkup pozemku parcelní číslo 1754/7 o výměře 448 m2 v k.ú. 
Heřmanův Městec. Manželé Plačkovi mají tento pozemek pronajatý jako zahradu. Ocitoval souhlasné stanovisko 
odboru I a ÚMM a zápis z jednání komise pro rozvoj města. 

Usnesení č. Z/2017/010 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej pozemku parcelní číslo 1754/7 o výměře 448 m2 v k.ú. Heřmanův Městec paní Heleně Plačkové a 
Vladimíru Plačkovi, ******* ***, ******** ****** *** ** za cenu  208,-Kč/m2. Kupující uhradí kolek na vklad 
do Katastru nemovitostí a daň z nabytí nemovitosti. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání kupní smlouvy s manž. Plačkovými 

Termín: 7.4.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.1  Odprodej pozemků p.č. 582/15 a st. 2362 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost pana Jaroslava Štefka o odkup pozemků parcelní číslo 582/15 a st. 2362 v k.ú. 
Heřmanův Městec - lokalita Ježkovka. Tyto pozemky má pan Štefek pronajaté jako zahradu. Rada nedoporučuje v 
současné době odprodej, navrhuje s rozhodnutím posečkat až do zpracování koncepce architektem. 

Usnesení č. Z/2017/011 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodprodat pozemek parcelní číslo 582/15  a st. 2362 v k.ú. Heřmanův Městec panu Jaroslavu Štefkovi, ****** 
***, *** ** ******* 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit informování pana Štefka o výsledku 

Termín: 31.3.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.2  Odprodej části pozemku p.č. 2185/3 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta uvedl opakovanou žádost Ing. Stanislav Jeřábka o odkup části pozemku parcelní číslo 2185/3 o výměře 
53 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o pozemek, na kterém je umístěna městská studna. Odprodejem části 
tohoto pozemku by byl ztížen přístup k této studni. Mgr. Výborný poukázal na vyjádření odboru I a ÚMM staré 6 
měsíců a pozastavil se  nad jejich aktuálností. Pan Jožák, vedoucí odboru I a ÚMM sdělil, že hájí potřeby města, 
studna je náhradní zdroj pro hasiče a údržbu a stanovisko odboru se nezměnilo. Mgr. Kuneš připomněl, že pokud 
budou mít přístup auta hasičů není důvod neodprodat. Mgr. Výborný navrhl změnit návrh usnesení a odprodej 
schválit za cenu dle cenové mapy.  
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Hlasováno pro upravený návrh usnesení (= schválení odprodeje). PRO:  Mgr. Stránská, Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, 
Mgr. Mráz, Mgr, Výborný, Mgr. Dočkal, Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, pan Bareš. PROTI: PharmDr. Machová, p. Řehák, p. 
Čejka, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík,  p. Dvořák, MBA, p. Kotora, MBA, p. Volejník, p. Kozel. ZDRŽEL: p. Dramlitsch, 
M.A. Nepřijato a hlasováno pro původní návrh usnesení (= neschválení odprodeje). PRO:  PharmDr. Machová, p. 
Řehák, p. Čejka, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík,  p. Dvořák, MBA, p. Kotora, MBA, p. Volejník, p. Kozel. PROTI: Mgr. 
Stránská, Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr, Výborný, Mgr. Dočkal, Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, pan Bareš. 
ZDRŽEL: p. Dramlitsch, M.A. 

 

Nepřijato, pro: 9, proti: 9, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

10.3  Odprodej části pozemku p.č. 2381 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost pana Davida Stybala o odkup části pozemku p.č. 2381 o výměře cca 37 m2 v k.ú. 
Heřmanův Městec. Jako náhradu navrhl směnit část svého pozemku parcelní číslo 351/2 o výměře cca 11 m2 a 
zbylou část cca 26 m2 uhradit dle platné cenové mapy. Přesná výměra bude stanovena na základě geometrického 
plánu. 

Usnesení č. Z/2017/012 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej části pozemku parcelní číslo 2381 o výměře cca 37 m2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Davidovi 
Stybalovi, *** ******* **, *** ** ******** ******, kdy bude cca 26 m2 uhrazeno dle cenové mapy, tj. 448,- 
Kč/m2 a cca 11 m2 bude směněno z pozemku parcelní číslo 351/2 v k.ú. Heřmanův Městec. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy s panen Davidem Stybalem 

Termín: 7.4.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Odkup pozemků - fotbalový stadion 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta stručně přiblížil průběh a historii návrhu odkupu včetně nabytí pozemků Národním hřebčínem Kladruby 
n/L., s.p. v likvidaci. Dokumentace k celému procesu převodů pozemků je velmi rozsáhlá a její historie sahá až k 
dobám konfiskace majetku knížete Kinského. Nabídl, že pokud by kterýkoliv ze zastupitelů města měl zájem o tuto 
historickou a detailní dokumentaci,  je uložena v kanceláři starosty města k nahlédnutí, stačí si domluvit osobní 
jednání. Likvidátor Národního hřebčína nabídl přednostní odkup městu, a to za cenu blížící se ceně z cenové mapy 
města, t.j. za 1.800.000 Kč. Mgr. Mráz se dotázal na zdroj financí na úhradu, pan starosta sdělil, že je součástí 
rozpočtového opatření  ZM/2017/01, které bude předloženo k projednání vzápětí. při hlasování byli PRO: Mgr. 
Stránská, Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek,  Mgr. Výborný, Mgr. Dočekal, Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, pan Bareš, Dramlitsch, 
M.A., PharmDr. Machová, p. Řehák, p. Čejka, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík,  p. Dvořák, MBA, p. Kotora, MBA, p. 
Volejník, p. Kozel. ZDRŽEL: Mgr. Mráz. 

Usnesení č. Z/2017/013 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 
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I .   s c h v a l u j e  

odkup pozemků pod fotbalovým stadionem p.č. 295/1, 297/1, 301/3 a st.p.č. 1358, 1359, 1730, 1731, 1732, 
1733, 1734 v k.ú. Heřmanův Městec od společnosti Národní hřebčín Kladruby n.L., s.p. v likvidaci za cenu 
1.800.000 Kč. 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

12.  Cenová mapa pozemků města 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání navýšení Cenové mapy pozemků města o míru inflace za rok 2016, t.j. o 0,7 %. Od 
1.6.2016 je ke stavebním pozemkům dle novely zákona č. 235/2004n Sb., o DPH  připočítáváno 21 %  DPH. Do 
cenové mapy byla doplněna informace o DPH. Cena pozemků se změní maximálně o 3,- Kč / m2. 

Usnesení č. Z/2017/014 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

navýšení Cenové mapy o míru inflace za rok 2016, tj. o 0,7 % 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vyvěšení upravené Cenové mapy 

Termín: 31.3.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Půjčky z Fondu rozvoje bydlení 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přednesl údaje o Fondu rozvoje a bydlení a to: 
K 31.12.2016 byly na účtu FRB k dispozici finanční prostředky ve výši 5 178 671,- Kč. 
K 31.12.2016 jsou poskytnuty 4 půjčky z FRB s celkovým zůstatkem 342 587,- Kč. 
Od 1.1.2016 do 31.12.2016 bylo uhrazeno na splátkách 196 138,- Kč. 
V roce 2017 nikdo ve zveřejněném termínu o půjčku nepožádal. 

Usnesení č. Z/2017/015 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

b e r e  n a  v ě d o m í ,  ž e  

k 31.12.2016 byly na účtu FRB k dispozici finanční prostředky ve výši 5 178 671,- Kč a zároveň jsou poskytnuty 4 
půjčky s celkovým zůstatkem 342 587,- Kč. Od 1.1.2016 do 31.12.2016 bylo na splátkách uhrazeno 196 138,- Kč. 
V termínu, kdy bylo vyhlášeno výběrové řízení pro I. pololetí 2017 a mohly být podávány žádosti o poskytnutí 
půjčky, se nikdo nepřihlásil a žádost nepodal. 

 

14.  Okresní soud v Chrudimi - návrh na funkci přísedící 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
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Pan starosta  zdůvodnil předkládaný materiál. Okresní soud v Chrudimi vyslovil souhlas  s kandidátkami na funkce 
přísedících okresního soudu a proto pan starosta navrhl ke schválení  paní Elišku Volmutovou a paní Mgr. Alenu 
Novotnou. 

Usnesení č. Z/2017/016 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   v o l í  

1.  Mgr. Alenu Novotnou, nar. 26.9.1956, bytem Konopáč 49, 538 03 Heřmanův Městec, přísedícím 
Okresního soudu v Chrudimi na volební období 2017-2021. 

2.  paní Elišku Volmutovou, nar. 16.10.1954, bytem  U Bažantnice 777, 538 03 Heřmanův Městec, 
přísedícím Okresního soudu v Chrudimi na volební období 2017 - 2021. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  informovat o usnesení Zastupitelstva města Heřmanův Městec předsedkyni Okresního soudu v 
Chrudimi JUDr. Soňu Soukupovou. 

Termín: 31.3.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  VH Vodovody a kanalizace Chrudim a.s. - volba delegáta VH 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta v rámci přípravy valné hromady a.s. Vodovody a kanalizace Chrudim, která se uskuteční v červnu t.r. 
předložil návrh na změnu pořadí, v němž by se valné hromady měli  zúčastnit zástupci města. Usnesením č. 18/2015 
ze dne 9.3.2015 zastupitelstvo určilo delegáta VH v pořadí: Josef Kozel, Otakar Volejník, Ing. Jaroslav Ulrich. Nyní RM 
doporučuje přijmout usnesení, kterým ZM zvolí delegáta VH v pořadí: Ing. Jaroslav Ulrich, Otakar Volejník, Josef 
Kozel. 
Mgr. Výborný se dotázal, zda se nezříkáme se jednoho delegáta, pan starosta odpověděl, že nikoli, neboť on se 
zúčastní jako člen představenstva. 

Usnesení č. Z/2017/017 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   v o l í  

delegáta valné hromady obchodní společnosti Vodovody a kanalizace Chrudim, a.s. v tomto pořadí: Ing. 
Jaroslav Ulrich, Otakar Volejník, Josef Kozel. 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Plán odpadového hospodářství 2017 - 2021 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta představil nový plán odpadového hospodářství města, Krajský úřad v Pardubicích, Odbor životního 
prostředí a zemědělství  k němu zaujal kladné stanovisko a neuplatňuje k plánu připomínky. Na základě usnesení 
R/2016/470 ze dne 14.12.2016 je nyní plán předložen ke schválení zastupitelstvu města.  Původní plán je z roku 2005 
a je novelizovaný mnoha dodatky. 

Usnesení č. Z/2017/018 
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Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Plán odpadového hospodářství města Heřmanův Městec na období 2017-2021 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit uveřejnění POH města Heřmanův Městec na webových stránkách města 

Termín: 14.4.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Hospodaření města 2016 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta uvedl  čerpání rozpočtu Města Heřmanův Městec k 31.12.2016 ve struktuře schválené zastupitelstvem, 
rozpočtové hospodaření skončilo přebytkem ve výši 7,9 mil.Kč, u vedlejšího hospodářství ztrátou cca 60 tis. Kč. Od 
8.3.2017 probíhá audit (přezkoumání hospodaření) nezávislým auditorem (C.P.A. Audit, spol. s r.o.). Závěrečná 
zpráva bude předložena na červnovém jednání zastupitelstva. 

Usnesení č. Z/2017/019 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

plnění a čerpání rozpočtu a výsledek hospodaření Města Heřmanův Městec k 31.12.2016 

 

18.  Rozpočtové opatření ZM/2017/01 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh na rozpočtové opatření, v příjmech je dorozpočtován souhrnný dotační vztah - 
příspěvek na výkon státní správy na schválenou výši 5.011.489 Kč(+ 11.489 Kč). Ve výdajové části je dán návrh 
opatření na prioritní akce pod čarou schváleného rozpočtu 2017 ve výši 6 mil.Kč, navýšení výkupu pozemků - 2 
mil.Kč(hřiště) a nezbytné opravy 3 chodníků ve výši 3,9 mil.Kč, pilotní vysílání TV Leknín (+ 90 tis.Kč). Navýšení výdajů 
rozpočtu bude kryto z přebytku rozpočtového hospodaření minulého roku (+ 7,9 mil.Kč), eventuálně minulých 3 let 
(celkem +16,4 mil Kč). 
 
Předseda FV přednesl  ke struktuře rozpočtového opatření souhlasné stanovisko FV. Ing. Čermák se dotázal k TV 
Leknín, co je standart městského vysílání a která města TV mají, pan  Řehák odpověděl, že v okolí města Hlinsko a 
Pardubice. Neúspěch s TV 1 je v nezájmu jejich ředitele, rozsah vysílání v Hlinsku je větší, ale nelíbí se forma. Mgr. 
Kuneš se dotázal, co to přinese městu a občanům, pan  Řehák odpověděl, že v 2 týdenním intervalu bude přinášet 
informace, popř. mimořádné vysílání. Mgr. Kuneš konstatoval, že neobohatí  život občana a pozastavil se nad cenou 
pilotního programu na 6 měsíců za 90 tis Kč s otázkou  jaká bude sledovanost? Pan Řehák  odpověděl, že 500 - 1000 
lidí, budou  to např. vstupy z Hudebního léta v Heřmanově Městci, sportovních zápasů a aktualit z dění ve městě. Na 
dotaz Jak bude personálně zajištěno vysílání, sdělil jména Michal Komárek, Dušan Malinský, Jakub Novák. 
 
V průběhu jednání se dostavil Ing. Ulrich a počet zastupitelů stoupl na 20. 
 
Mgr. Výborný navrhl hlasovat o všech bodech opatření, ale vypustit bod č. 3 - TV Leknín. Hlasováno pro upravený 
návrh, PRO: Mgr. Stránská, Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr, Výborný, Mgr. Dočkal, Mgr. Kuneš, Ing. 
Čermák, Ing. Ulrich. PROTI: p. Dramlitsch, M.a., PharmDr. Machová, p. Řehák, p. Čejka, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík, 
p. Bareš, p. Dvořák, MBA, p. Kotora, MBA, p. Volejník, p. Kozel. Neodsouhlaseno a hlasováno pro původní usnesení. 
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PRO: p. Dramlitsch, M.A., PharmDr. Machová, p. Řehák, p. Čejka, Ing. Ulrich, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík, p. Bareš, p. 
Dvořák, MBA, p. Kotora, MBA, p. Volejník, p. Kozel, Mgr. Výborný. PROTI: Mgr. Stránská,  Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz,  
Mgr. Dočkal, ZDRŽEL SE:  Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, Mgr. Bočková. 

Usnesení č. Z/2017/020 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

rozpočtové opatření č. 1/2017 dle položkového znění, které je přílohou tohoto usnesení 

Přijato, pro: 13, proti: 4, zdržel se: 3, mimo místnost: 0 

 

19.  Dotační programy města 2017 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh na rozdělení dotací z rozpočtu města spolkům a sportovním klubům na jejich činnost. 
Žádosti byly předloženy v termínu do 31.1.2017, byly zkontrolovány jejich náležitosti a postoupeny dle Zásad o 
poskytování dotací příslušným komisím (sportovní, kulturní a pro výchovu a vzdělávání) k posouzení a navržení výše 
dotace.  Návrhy komisí projednala rada města a  usnesením č. R/2017/084 schválila přidělení dotací do výše 50.000 
Kč, které byly zveřejněny v rámci zápisu z jednání rady města ze dne 22.2.2017. Rovněž doporučila  zastupitelstvu 
města přidělení dotací ve výši nad 50.000 Kč takto : 
- Pěvecký sbor Vlastislav H.M. - 104.000 Kč 
- Rodičovské centrum Radovánek, z.s. - 65.000 Kč 
- Živé město Heřmanův Městec - 56.000 Kč 
- Smíšený amatérský komorní orchestr H.M. - 65.600 Kč 
- Spolek Heřmani H.M. - 59.800 Kč 
- Junák - český skaut, středisko Leknín H.M.-  80.000 Kč 
- TJ Jiskra Heřmanův Městec - 212.460 Kč 
- SK Ježci Heřmanův Městec - 229.900 Kč 
- FK Jiskra Heřmanův Městec - 219.900 Kč 

Usnesení č. Z/2017/021 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

usnesení Rady města ze dne 22.2.2017 č. R/2017/084 - schválení přidělení dotací do výše 50.000 Kč na žadatele 
z Dotačních programů města pro rok 2017 (dělení dle programů podpory je součástí přílohy usnesení) 

I I .   s c h v a l u j e  

přidělení dotace z Dotačních programů města pro rok 2017 v celkovém úhrnu ve prospěch spolků (dělení dle 
programů podpory je součástí přílohy usnesení): 

- Pěvecký sbor Vlastislav H.M. - 104.000 Kč 

- Rodičovské centrum Radovánek, z.s. - 65.000 Kč 

- Živé město Heřmanův Městec - 56.000 Kč 

- Smíšený amatérský komorní orchestr H.M. - 65.600 Kč 

- Spolek Heřmani H.M. - 59.800 Kč 

- Junák - český skaut, středisko Leknín H.M.-  80.000 Kč 

- TJ Jiskra Heřmanův Městec - 212.460 Kč 

- SK Ježci Heřmanův Městec - 229.900 Kč 

- FK Jiskra Heřmanův Městec - 219.900 Kč 
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I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit uzavření Veřejnoprávních smluv se spolky, které obdržely dotaci, dle Zásad pro poskytování 
dotací z rozpočtu města Heřmanův Městec. 

Termín: 31.3.2017 

Přijato, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

20.  Diskuze 

Předkladatel:  
 
Diskuzi zahájil p. Čejka dotazem, zda bude pokračovat pokládání optické sítě, vedoucí odboru I a ÚMM p. Jožák 
odpověděl, že jen zbylá část v prostoru u prodejny COOP.  
Pan Ing. Jiroutek připomněl, že zastupitelé měli obdržet od vedoucího odboru F a VH stavy na bankovních účtech 
města, pan starosta přislíbil, že  budou dodatečně zaslány a bude zjednána náprava. 
Pan Mgr. Výborný požádal, zda by kulturní komise mohla obdržet kritéria, podle kterých se bude hodnotit pilotní 
program vysílání TV Leknín, p. Řehák odsouhlasil.  
Dále pan Mgr. Výborný požádal  o informaci o přípravě filmu o Heřmanově Městci, pan místostarosta sdělil, že 
probíhá poptávkové řízení, na dotaz k čemu film bude sloužit doplnil, že k propagaci města a uchování informací pro 
příští generace.  
Pan Dziedzinskyj upozornil, že není zveřejněn rozpočet na webu města  a dotázal se, jak pokračují jednání týkající se 
zápachu šířícího se z provozovny VEMA Chrudim a.s. v Načešicích. Pan starosta přiblížil průběh jednání, kterého se 
zúčastnil on, pan místostarosta, předseda komise životního prostředí Ing. Ulrich, technický náměstek společnosti 
VEMA Chrudim a.s. a odborný konzultant této společnosti v oblasti životních prostředí. Na jednání byla popsána 
současná situace (zápach se šíří v okamžiku vyvážení kejdy na pozemky a po dobu než dojde k zaorání) a dohodnuta 
opatření v oblasti hlášení termínu vyvážení a označení pozemků, na které se vyváží a kdo je zaorává. Informaci 
doplnil předseda komise životního prostředí Ing. Ulrich a tím, že požádal o kolorovanou mapu dotčených pozemků.  
Pan Abraham se dotázal, jak probíhá spolupráce s městským architektem a konkrétně na situaci okolo Travní cesty, 
pan starosta odpověděl, že pan architekt je přítomen vždy když je otevřená kancelář starosty města - tedy právě 
dnes, příprava postupuje v několika liniích.  
Pan Gróf se dotázal, proč se vynakládají prostředky na dopravní terminál, když z vlaku na autobus přestupuje 
minimum cestujících, pan místostarosta odpověděl, že projekt je podložen dopravní obslužností, kterou vytváří 
odbor dopravy KÚ pro Pardubický kraj. Pan Gróf sdělil svůj názor, že to je megastavba, která nebude využita, 
pozastavil se nad cenou překládky kolejí a navrhl vybudovat pouze parkoviště autobusů. Pan místostarosta 
odpověděl, že se jedná s ČD, hlavním cílem je odsunout autobusy v centra města, pan Gróf doplnil, že už tam jezdí 
nákladní automobily s dřívím k vagonování, takže provoz se o moc nezmenší a bohužel je akce limitována volebním 
obdobím, pan Celunda doplnil, že KÚ to spočítal, ale vyplatí se to? Pan Poláček se zeptal na dopad na životní 
prostředí, pan místostarosta sdělil, že je postupováno tak, aby byly dodrženy limity z předpisů vztahujících se k 
životnímu prostředí, největším problémem jsou čekající a opakovaně startující autobusy. Pan starosta  podotkl, že 
doporučuje další diskuzi na toto téma ponechat na osobní jednání. (V průběhu jednání se postupně vzdálil Mgr. 
Kuneš a p. Michal Pošík, posléze se vrátili.) 
Paní Čížková se dotázala, zda je v plánu vybudovat chodník v Konopáčské ulici, vedoucí odboru I a ÚMM p. Jožák 
odpověděl, že pro rok 2017 je v plánu veřejné osvětlení a až další rok chodník. Pan Kotora, MBA doplnil, že ulice je 
vyasfaltována k obrubníkům a za nimi se bude pokládat kabel osvětlení. Paní Čížková podotkla že v jiných částech se 
chodníky opravují a v ulici Konopáčská není žádný, pan Kotora MBA upozornil, že nejdříve se vybuduje osvětlení a 
pak chodník, je v plánu na roky 2018 - 2019.  
Mgr. Výborný konstatoval, že dopravní terminál měl veřejnou prezentaci, ale připomínky občanů nebyly 
akceptovány, takže navrhuje  prezentaci příště nedělat, pan místostarosta nesouhlasil, připomínky občanů se využili 
a budou zapracovány  do projektové dokumentace.  
Mgr. Výborný dále upozornil, že zápisy komise dopravní nejsou umístěny na webu města. Pan starosta  odpověděl, 
že proběhla kontrola předložených zápisů všech komisí a do konce týdne budou chybějící zápisy předsedy komisí 
dodány.  
Mgr. Dočkal připomněl, že neobdržel odpověď na dotaz na řešení zesílené dopravy v Jiráskově ulici.  
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Pan Celunda požádal o informaci v jakém stavu je příprava městských sportovišť, pan starosta konstatoval, že je 
třeba získat dva pozemky do majetku města a jedná se o možnosti jejich koupě nebo směny, cena zatím není 
stanovena.  
Pan Čejka připomněl článek v měsíčníku Leknín na téma pohybu auta městské policie mimo území našeho města, 
velitel MP konstatoval, že pan Ing. Jiroutek nepodal žádné důkazy, ten se ohradil že on má svědectví osoby pracující 
na pozici vedoucího odboru Krajského úřadu Pardubického kraje a navrhuje vybavit vůz MP čipem. Velitel 
odpověděl, že bez udání alespoň data události či dalších důkazů nemá jak situaci řešit a s pořízením čipu nemá 
problém.  
Pan Dvořák, MBA upozornil, že k podanému nařčení nebyly poskytnuty důkazy, pan Celunda doplnil, že chce o tomto 
rovněž vědět více, pan starosta konstatoval, že není vhodné si podobné informace vzkazovat přes časopis. 

Usnesení č.  

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

21.  Závěr 

Předkladatel:  
 

Usnesení č.  

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

 

 

 

 

 

Pan starosta v 19.05 hod. ukončil jednání, poděkoval za účast občanům a spolupráci zastupitelům. 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

Josef Kozel 
 

 

Otakar Volejník 
 
 

Pavel Čejka 
 

 Ing. Zbyněk Čermák 
  
 


